
Zipis z jednrinf Vfkonn6ho vyboru KSH Stledoiesk6ho kraje konan6ho
dne 30. Iistopadu 2021

Piitomni zaYY KSH:
Starosta KSH - p. Oldiich Lacina
Bene5ov - pi. Dana Vilimkov6
Beroun - p. Josef Stdtka
Kladno - p. Martin Zuska
Mdlnik - p. Franti5ek Dvoi6k
Mlad6 Boleslav - p. Ladislav HloZek
Nymburk - p. Martin Kr6l
Praha-vfchod - pf. Zdenka Sindel6iovd
Praha-zitpad - p. Josef Myslin
Rakovnik - p. Zdendk Ledvinka
KORR-p. Milan RfiZidka

(celkem 11 dlenri VV KSH s pr6vem hlasovat)

Omluveni:
Kolin - pi. Kamila Havlinov6
Kutn6 Hora -p. AleS Karda
Piibram - p. V6clav Jankovsk;f
KORM - p[. Jaroslava Cedrdlov6
KORP -pf. Hanka L6nsk6
Aktiv ZH-p. Josef Priv

Dile plitomni:
KKRR - pi. RtiZena Maddrovd

Zapisovatelka: Petra Myslinovri Cejpkov6

Prribdh jedn6ni:
ll Zahfiienf - jednrlni bylo zahdjeno v 16.05 hod. p. Oldiichem Lacinou, ktery plivital piftomnd a
konstatoval, Ze jedn6ni je usnS5enischopn6, nebot' se ridastni I I dlenfi VV KSH z celkovdho podtu
16.

2l Yolba zapisovatele a ov6lovatehi z6pisu - p. Lacina navrhl jako zapisovatelku Petru
Myslinovou Cejpkovou, pracovnici kancel6ie KSH, a jako ovEiovatele z6pisu p. Josefa Myslina
(Praha-zdpad) a pi. Zdenku Sindeldfovou (Praha-vychod). Jin6 niivrhy vzneseny nebyly, proio je o
zapisovatelce a ovdiovatelfch d6no hlasovat.

Vfsledek hlasovini: V5ichni piitomni s pr6vem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo
se nezdrZel hlasov6ni. Zapisovatelka a ov6Iovatel6 zipisu byli schvileni.

3/ Kontrola zipisu z minul6ho jednfni - p. Lacina vznesl dotaz, zda md nEkdo z plitomnych
piipominku k z6pisu z minuldho jedn6ni. Nebylo vzneseno Lfudnych plipomfnek, p. Lacina tedy
podal koment6i k ndkterym bodfim ze zdpisu z minuldho jedn6nf:

- Prodej budovy v Ohradni: P. Lacina se zridastnil jedn6ni mimoi6dn6 valn6 hromady
Hasidskd vz6jemnd poji5fovny. Bylo vyhld5eno vybdrovd tizeni, ndkolik zdjemctt
absolvovalo prohlfdku budovy, n6slednd dollo ke zru5eni vybdrovdho iizeni a byl uzavien



smluvni vztah sjednim ze zi$emcts, jehoZ identifikace a dal5i informace t;fkajici se

samotn6ho prodeje jsou v soudasnd dobd obchodnim tajemstvim.
Podepsan6 darovaci smlouvy na radiostanice: P. Lacina poZddal piitornnd okresni starosty,

aby dodali zbyvajici darovacf smlouvy na radiostanice v prfibEhu pii5tiho tfdne (chybdjicf
smlouvy: Rakovnik * I x, Kladno - 1 x, Mlad5 Boleslav - 1 x).
TFA P. Lacina vznesl dotaz na p. RfiZidku ohlednE putovnich poh6rfi pro reprezentanty
v TFA, kteii se umistili za Stiedodesklf kraj nejl6pe ve svych kategoriich (p. Sirotek a sl.

Saiikov6). Bylo rozhodnuto, Ze kdo zopakuje tiikrdt sv6 vitdzstvi, putovni poh6r mu zfistane

(tfk6 se p. Sirotka). Bude tieba v takovdm piipadd zakoupit nov6 putovni poh6ry.

Krajsl<6 soutdZ v poZiirnim sportu na rok 2022; P. Lacina podal informaci o schfize s p.

Hladikem, je dohodnut termin 18. ai. 19. dervna 2022 na stadi6nu vKladn6. P. Lacina
dojedn6 organiza(ni schfizku, jiL se za KSH zfdastni spolu s p. RfiZidkou a p. Zuskou. Pan

RfiZidka poLddal z6stupce okresfr, aby v;fSe uvedenf termin zaYadily do svdho pl6nu pr6ce

a poditaly s nfm.
Krajsk6 soutdZ ve vypro5t'ov6ni: V roce 2022 se prvni rodnik t6to soutEZe bude konat
v RoZmit6le pod Tiem5inem, pomoc s organizaci a technickou detou piislibil p. Hladik za

HZS, finandni str6nka bude pokryta zrozpodtu KSH. Pan RfrZidka vEYi, Ze se zfdastni
reprezentujici druZstvo zakai.dy okres (tedy l2 druZstev).
Skoleni hospod6iti okresnfch kancel6ii: Pani Sindel6iov6 podala informaci o akci, kter6
probdhne ve dtvrtek 9. prosince 2021 v kancel6[i OSFI Praha-vychod, Skoliteli budou pi.
Vilimkov6, pi. Simov6 a p. Jirota. BliZSi informace k programu budou zasl|ny na okresni
sdruZeni pani Sindel6Iovou do konce tydne.
Komise historie: P. Lacina podal informaci, kterak byl poldddn komisf historie, aby
dojednal schfizku s nov;fm ieditelem rnazea v Brandyse nad Labem - Stard Boleslavi. Byl
dojedn6n tennin, av5ak od v5ech stdZejnich piedstavitehi komise dorazila omluva, Ze se

nemohou zridastnit. Schfizka byla zru5ena a v tuto chvilije nejasn6 budouci dinnost vy5e
uvedend komise.

4/ Informace z KKRR - p(. Maddrov6 podala informaci o Skoleni piedsed& okresnich
kontrolnich a reviznich rad, kterd se konalo v kancel6ii OSH PV v fterli 23. listopadu t. r. Na
Skoleni byly zaznamen6ny kladnd ohlasy. V ten samy den probdhla kontrola tidetni agendy na
KSH, kdy nebyly zji5tEny L6dnd zhvady. Na ristiedi byly odeslSny sum6ie za Stiedodeskj kraj
* dotace na MZT a volnodasov6 aktivity. V dobd kontroly nebyl je5td odesl6n sum6i na grant
pro TFA. Zde pani Sindel6fov6 podala doplfiujici informaci, Ze i tento sum6i byl jii, odesl6n,
nebot' k prodlevd doBlo vdasnlim nedod6nim vylidtovdni sout6Ze TFA ze strany SDH Veltrusy.

Panf Maddrov6 d6le informovala o kontrole, kter6 prob6hla v iijnu na OSH Nymburk. Zde
upozornila na skutednost, Ze fidetni OSH Nymburk je soudasnd takd dlenkou okresni kontrolni
a revizn[ rady. Pani Maddrovd je pov6iena, aby projednala na UKRR, zda je tato situace
plfpustnS.

4al RozpoEet - v r6mci tohoto bodu bylo dlenrirn piedloZeno derp6ni rozpodtu KSH v r.2021,
a sice k datu 28. listopadu t. r. K jednotlivym bodfim v piedloZend tabulce podala panf
Sindel6fov6, irdetni KSH, irstni informaci tlfkajici se uvedenych poloZek piijrnri a vydajri.

PanZtrskav nSslednd diskuzi uvedl, L,eby bylo vhodn6 zmdnit banku, nebot'bankovni poplatky
jsou pomdrnE vysok6. Zde p. Lacina uvedl, Ze v tomto smdru jiZ podnikl kroky s ieskou
spoiitelnou, kde je veden irdet KSH, aby do5lo k vyrazndmu sniZeni bankovnich poplatkfi.

Pani Vilimkov6 doporudila, aby do rozpodtu byly zaiazeny takd n6klady na mzdy pracovnikfi
KSH. Zde p. Lacina uvedl, Ze tyto prostiedky do rozpodtu zahrnuty nejsou, nebot' 100 procent
grantu na mzdy neovlivfiuje vlastni piijmy a vydaje KSH. Nicm6nd od 1. ledna 2022 .iiL tento



grant nebude prodlouZen a nebude vypl6cena mzda pracovnikrim KSH. P. Lacina uvedl, Ze

v tdto souvislosti dojde k omezeni iriednich hodin kancel6ie KSH. V r6mci mzdovdho grantu

byla poskytov6na takd urdit6 dinnost pro fstiedi SH iMS. Na z6klad6 dotazu p. Zusky, v dem

tato dinnost spodivala, odpovdddla p(. Sindel6iov6, Ze 51o zejmdna o jii. zmindnou kontrolu
grantfi z jednotlivfch OSH, kdy na ristiedi kancel6i KSH pied6vala sum6i zacel! kraj.

5/ Skoleni vedoucfch okresnich kontrolnich a reviznich rad - jak jiZ bylo uvedeno ve zpr6vd
piedsedkynE KKRR, toto Skoleni probEhlo v riter;i 23. listopadu t. r., nezirdastnili se z6stupci
okresu Nymburk (irldnd omluven) a Kladno (omluva nebyla zasli"na). ZPiibrami a Berouna se

ridastnili jinf z6stupci neZli piedsedovd OKRR. Pan Zuska podal vysvdtleni tykajici se

komplikace s emailovou schr6nkou piedsedkynd OKRR na OSH Kladno.

Jako Skolitel6 byli piizvini p. Jirota a sl. Fenclov6 z SH iMS, vSe probihalo v pi6telskdm
duchu, pod6ny byly mj. tak6 informace o tom, kterak kontrolni arevizni rady probihaji v pracuif
vjednotlivych okresech, nebot' ndkde je kontrolovSna pouze irdetni agenda, av5ak jiZ nejsou
kontroloviiny zSpisy z VV a dal5f agendy z OSH. V5ichni irdastnfci Skoleni obdrZeli metodickd
materi6ly, kterak pii kontrole postupovat.

6/ Zhodnoceni soutdZe O pohdr starosty KSH - p. RfrZidka vyslovil pod6kov6ni OSH Mdlnik
a SDH C[tov za perfektni pifpravu tdto sout6Ze, jeZ se konala 28. z6ii t. r. Po poiadatelskd
str6nce byla soutdZ zorganizovdna vyborn6, v kr6tkd diskuzi bylo pouze zhodnoceno
nesportovni chov6ni ndkter;fch soutdZ[cich. Z okresu Kutn6 Hora byla jednim sborem zaslilna
ndkolik dnfr po soutdZi stiZnost starostovi KSH. Tato stiZnost poZadovala anulov6ni vlfsledkri,
nebot'neprobdhly trdninky, nybri. pouze za5koleni se soutdZnim strojem. Tyto podminky v5ak

byly piedem zaneseny do propozic soutdZe, tudit stfZnost byla vyhodnocena jako
bezpiedmdtn6. P. Lacina nesportovni jedn6ni n6kterych ridastnfkfi spatiuje zejrn6na jako ne5var

vychdzejici z ndkterych lig poZ6rniho sportu. Vlastni soutdZ v5ak hodnoti takd velmi kladn6 a

panuje v5eobecn6 shoda, aby se vjeji tradici i nad6le pokradovalo.

Pani Vilirnkov6 v diskuzi k tomuto tdmatu uvedla, Ze na Skoleni v Piibyslavi (obnova rozhoddi
instruktor) se dotazovala na platnost pokusu pii kiiZeni proudfi. Speci6lnd zde ji bylo
odpovdzeno , Le kiiienl od rozddlov ade neznamen6 neplatn;f pokus.

7/ Kalendil krajskfch akci - v tomto bodd bylo projedn6no rozddleni poiadatelstvi krajskich
akcf na rok2022 a n6sledujici obdobi, ato ai. do roku 2025. JeStE piedtim v5ak probdhla kr6tk6
debata, kter6 se tykala kondni krajskdho kola hry Plamen a dorostu v r.2022.

P. Dvoi6k podal vy.i6dieni k rnoZndmu kon6ni tdto soutdZe na okrese Mdlnik (Neratovice a LibiS

- s pl6nem rozddlit kon6ni soutEZe na dvd mista se poditalo v r.2020). Jednalo by se o termin
I l. ai. 13. dervna 2021 . Pan DvoiSk zminil, i.e by v piipadd organizadnich komplikaci rnohl blit
vynech6n branny zdvod a soutdZ by mohla probEhnout tak, jak probdhla na okrese Bene5ov
v leto5nim roce, a sice jako dvoudenni. Pani Vilimkov6 vy.i6diila nesouhlas, aby se soutdZ

zbytednd kr6tila, pokud to nebude vyZadovat situace. Je piesvdddena,Le bude rnoZno realizovat
soutdZ v takovdm rozsahu, jako tomu bylo v obdobf pied pandemii.

Jako zdloLni pl6n projednala krajsk6 odborn6 rada ml6deZe moZnost uspoi6dat tuto sout6Z na
stadi6nu v iel6kovicich, na okrese Praha-vychod. Pani Sindel6fov6 podala v tdto souvislosti
informaci o jedn6ni s p. Tomedkem, vedoucim OORM na Praze-vychod. V pifpadd realizace
soutdZe neni jistota, Ze bude moZnost piistupu na tribunu, je tieba se poptat na podminky piirno
na stadi6nu. Strava by byla vyie5ena krabidkovou metodou.



Posldze do5lo k rozddleni poiadatelstv[ jednotlivlfch krajskych akci. Tabulka

s harmonogramem piedstavuje piilohu tohoto zdpisu. O jejim znlnije d6no hlasovat.

V;fsledek hlasovfni: V5ichni plitomni s privem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a

nikdo se nezdrZel hlasovini.
Usneseni i.1012021: Harmonogram poladatelstvi krajskych akci na obdobi do r. 2025 byl
jednomyslnE schvflen.

8/ Dotace ze StFedodesk6ho kraje na obdobi 202212023 - starosta KSH podal informaci o
jedn6ni s pan[ hejtrnankou, kterdho se zudastnil se svymi n6mdstky na konci zttii t. r.

Pro.iedn6v6ny byly podminky grantu ze Stiedodeskdho kraje na dal5i obdobi, bliZ5i specifikace

tdchto podminek byla posl6ze piedloZena na jedn6ni komise pro IZS Stiedodeskdho kraje. Novy
grant, o ndjZ bude moZno poLddat, bude postaven na dvou piliiich, a sice na podpoie dinnosti a

d61e hasidskdho sportu.

9/ PodEkovini reprezentantrim za rok 2021 u pani hejtmanky - tato ot6zka jiL byla
projedn6v6na na vedeni KSH. Pan Lacina obdrZel informaci od p. Navr6tila ze Stiedodeskdho
kraje o kapacitd s6lu zastupitelstva v budovd KU. Kapacita dini 66 osob v pl6nu a l7 osob

vpiedsednictvu. Bude tieba, pokud se akce uskutedni, pozvat jen reprezentanty zpiednfch
pozic, nebot' pro v5echna reprezentujici druZstva nebude kapacita dostaduj(ci. V z6vislosti na

vyvoji pandemie by byl v lednu 2022 domluven termin (ednalo by se o pracovni den).

10/ Uhrada za krajski ryznamen6ni - pan Lacina piedloZil dlenfim VV KSH n6vrh pani

Vilimkov6, aby okresnf sdruZeni nehradila Lddnb krajsk6 vyznamenhni. Na toto t6ma probdhla

krdtkd diskuze, kdy se vdt5ina piftomnych dlenfi VV shoduje na tom, aby KSH neirdtovalo
platbu za ZdsluLnou medaili. Naopak pievl6daji n6vrhy, aby se vyznamenirnf v posloupnosti

1iU fSU a Medaile sv. Flori6na) zristaly i nad6le ze strany okresnich sdruZen( hrazeny.

N6slednd je dSno hlasovat o tom, zda budou vyznamenitni v posloupnosti - tedy eU fSU a

Medaile svat6ho Flori6na - poskytov6na okresnirn sdruZen(m zdarma.

Vf sledek hlasovfni: 4 ilenov6 s prSvem hlasovat PRO, 6 hlasri PROTI, I hlas se zdrZel
hlasov6ni.

Usnesenf i,. lll202l: Vdt5inou 6 hlasri z celkovfch 11 Vfkonnf vybor KSH odsouhlasil,
aby i nad:ile byla provfd6na rihrada krajskfch vyznamen6ni dle statutu -tzn.dU fSU a

Medaile sv. FloriSna.

Pot6 je hlasov6no o ZisluLne medaili KSH, aby byla poskytov6rna zdarma pro okresni sdruZeni.

Vfsledek hlasovini: 8 ilenri s prfvem hlasovat PRO, 2 hlasy PROTI, I hlas se zdrZel
hlasov6ni.

Usneseni E. l2l202l: V6t5inou 8 hlasri z celkoqich 11 Vfkonnf vfbor KSH odsouhlasil,
aby Zirslulni{ medaile KSH byla poskytovina zdarma.

P. RfiZidka v tdto souvislostipoZ6dal, aby do statutu ZdsluLne medaile KSH bylo doplndno, Ze

je uddlov6nazdarma (bez dalSi irhrady). Protitomuto n6vrhu neni n6mitek.

11/ NSvrhy na vyznamenSni - p. Lacina piedloZil VV KSH n6vrhy na yyznatnen6ni, kter6
vyhodnotil jako spornd.

4



- V prvnim piipadd se jedn6 o medaili Za z6sluhy o vychovu (z okresu Kolin), navrLend

dlenka bohuZel nem6 medaili Za plikladnou pr6ci, coi. je podminkou uddleni medaile Za

zdsluhy o vychovu. Vykonny vfbor doporuduje jednomyslnl zamitnut( n6vrhu, nebot'

nej sou dodrZeny piedepsan6 podmf nky udE leni v y znamenfini.

- Ve druhdm piipad6 se jedn6 o Titul ZaslouZilf hasid (rovndZ z okresu Kolin) - je Z6d6no o

vlfjimku pro 80let6ho dlena, kterlf v r. 2020 obdrZel medaili Za mimo4ddn6 z6sluhy.

Z piiloLendho zdfrvodndni v5ak nevypl;fvh mimoi6dn6 aktivita navrZen6ho, dlenovd VV
KSH se shoduji, Ze zdrivodndni n6vrhu neni dostadujici. N6slednd je d6no hlasovat o tom,

aby n6vrh byl vr6cen k doplndni:

Vysledek hlasovini: Vsichni ilenov6 s prrlvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a
nikdo se nezdrZel hlasovdni.

- Ve tietim piipadd se jedn6 o rovn6Z o Titul ZaslouZili hasid (z okresu Rakovnik) *
zdrivodnEni n6vrhu je v porovnSni s piedchozim n6vrhem seps6no podrobnEji a

transparentndji. Je d6no hlasovat o schv6lenf n6vrhu:

Vysledek hlasovrini: l0 ilenri s prdvem hlasovat PRO, t hlas PROTI a nikdo se

nezdriel hlasovini. PiedloZenf nr{vrh byl schvilen.

l2l Lhdost OSH Kolin o zaYazeni vedouciho okresni odborn6 rady hasiiskfch soutdZi do
Krajsk6 odborn6 rady represe - starostka OSH Kolin, pi. Havlinovl, zaslala na KSH Zddost o

zaiazeni Ing. Karla Wiedermanna, jen?, se stal vedoucim novd ziizend okresni odborn6 rady

hasidskych sout6Zi na okrese Kolin, o zaiazeni do Krajsk6 odborn6 rady represe. Pan RtZidka,

vedouci KORR, nem6 proti t6to Z6dosti nrlmitek, av5ak zdtraziluje, Ze je tieba, aby v piipadE

kladn6ho postoje VV mdly tuto moZnost tak6 v5echny ostatn( okresy. Panuje shoda na tom, Ze neni

drivod odmitat nov6 dleny odbornlich rad, kteii chtdji pracovat abyt prosp65ni, av5ak nebudou mit
jiZ hlasovaci pri{vo. O tomto ujedn6ni je d6no hlasovat.

Yfsledek hlasovAni: 9 ilenri s prdvem hlasovat PRO, 2 hlasy byly proti, nikdo se nezdrZel
hlasov6ni.

Usneseni E. 13120212Ing. Karel Wiedermann byl schvrllen jako novf ilen Krajsk6 odborn6
rady represe bez hlasovaciho priva.

13/ Rrizn6 - v tomto bodd je d6n prostor v5em piitomnym dlenrim VV KSH pro jejich dotazy di

piipominky atd.

P. Kr5l. Nymburk - vznesl dotaz na privodn6 pl6novan6 udileni ocendni Stiedodesk6ho kraje po
prvni vlnE covid-l9 (slavnostni piedAni se m61o konat v zilii 2020, aviak z dfivodu zhor5ujici se

situace, kdy piich6zela druh6 vlna pandemie, bylo odvol6no). Pan Lacina k tomuto uv6di, Ze se

jednalo ocen6ni pl6novand je5td za doby pfisobeni b;fval6 pani hejtmanky, a proto ziejmd jii, tato
othzka nebude aktu6lni.

Pi. Maddrov6. KKRR - po26dala o opravdu pifslu5nosti SDH u p. Cv6rovskdho na str6nk6ch KSH
Stledodesk6ho kraje (neni SDH Hoiovice nybri: SDH Rpety).

P. Stdtka. Beroun - informoval o zru5en6m Shrom6Zd6ni piedstavitehi SDH z dtvodu zhor5ujici se

epidemiologick6 situace. Na sbory byly rozesl6ny materiilly tykajici se zaji5tEni valnych hromad.

Douf6, Ze se situace do jara zlep5i natolik, aby mohlo bjt pokradov6no v tradidnfm duchu - kon6ni

soutdZi atd.



P. HloZek. Mlad6 Boleslav - rovn6Z bylo zruSeno Shrom6Zddni piedstavitel& SDH z d&vodu Spatnd

vyvijejici se situace s pandemii, je piipraven piedbdZn;f pl6n soutdZi na obdobi iara, takd zde byly
posl6ny do sborfi materi6ly k valnym hromad6m.

p. Dvoi6k" Mdlnik - rovndZ nebylo realizov6no podzimni Shrom6Zddni piedstavitelfi SDH,

informoval o zmdnd v pozici vedoucf okresni odbornd rady prevence, tato zmdna jii. byla nahl65ena

pani L6nsk6 zKORP, kter6 piislibila nov6 okresni vedouci zaslat materi6ly o dinnosti vedoucich

okresnich odb. rad prevence.

P. Zuska. Kladno - informoval o zruSenych vyrodnfch valnych hromad6ch na sv6m okrese, d6le

podal informaci o vyirdtov6ni dotaci z NSA azminil svfij poZadavek na irstiedi tlkaiici se forrnul6ie

H165eni o dinnosti (aby se yerze y Evidenci shodovala s formul6iem zaslanym emailem).

P. Ledvinka" Rakovnik - informoval o jedn6ni VV OSH, kter6 probihalo d6stednE prezendnd

v kancel6ii okresniho sdruZeni, d6stednE online formou, byla zvolena okresni odb. rada represe a

okr. odb. rada prevence - v t6to souvislosti budou zaslfiny pisemn6 n6vrhy nov;fch dlenfi do

krajsklch odbornych rad; pl6novand shrom6Zddni bylo zru5eno.

Pi. Sindel6iov6" Praha-v),chod - okres PV m6 nyni jiZ svrij historicky prapor, jsou napl6nov6ny

sout{Ze na pii5ti rok, shrom6Zddni nebylo ru5eno, nebot'je na okrese kon6no vtdy v jarnim obdobi.

D6le informovala o sv6 irdasti na pied6v6ni Titulu ZaslouLily hasid v Piibyslavi a o pl6novand

n6v$tdvd u pani Zdeny Patzelov6, nositelce Titulu ZH, kterb 1. prosince oslavi 95. narozeniny.

P&vodn6 pl6novand setk6ni YY aZH realizovdno nebude.

P. RrlZidka. KORR - poi,6dal piitomnd starosty, aby zajistili ridast sv;fch z6stupcri na jedn6ni

Krajsk6 odbornd rady represe, kterd probdhne pii5ti tyden.

P. Mysl(n. Praha-z6pad - na okrese PZbylo zruSeno shromiiZddni v den vyhl65eni nouzov6ho stavu,

okresni sdruZeni nyni ie5i stdhov6ni do jinlich prostor, v soudasn6 dob6 se jedn6 o piest6hov6ni

kancel6ie OSH a zmdnu sidla mimo 'Azemi hl. m. Prahy. Ddkuje za piiddleni akci v piipravovandm

kalend6ii, tlumodi piislib svych odborn;fch rad - ml6deZe a represe - nab[zeii polxoc pii realizaci

krajskych akci ivjin;fch okresech. Vprosinci by mEl probdhnout VV spolednd se ZaslouLilymi
hasidi, av5ak akce ziejmd realizov6na nebude. Otaznik zatim ztst|vf nad setk6nirn historikir a

kronik6ifi, kterd m5 probdhnout v polovind ledna2022.

Pi. Vilimkov5. Bene5ov - Shrom6Zd6ni piedstavitelfi na okrese v podzimnim obdobi neddlaji, proto

nemuselo byt ru5eno, jsou napl6nov6ny akce na pii5ti rok bez ohledu na vlfvoj dal5i situace. D61e

podala informace z SH iVtS - je mj. zvaloviln n6vrh, aby byly zv;iSeny odvody dlenskych

plisp6vkfi z okresri na frstiedi s tim, Ze by se jednalo pravd6podobnd o stejnou d6stku za ddti i

dospdl6, tato ot5zka j e zatim nastindna, av5ak logicky vyplyv6 ze st6le se zvy5ujicich cen a inflace.

Podala takd informaci o tom, Le .ie .iednhno o programu Evidence, a sice - zda bude zcela novy

evidendni program di by se jednalo o frpravu st6vajiciho programu. - Reaguje p. Myslin, kterlf se

domn(v6, Ze by s ohledem na zastaralost programu bylo vhodnEj5i nechat vytvoiit program zcela

novlf .

D6le pi. Vilimkov6 podala informaci, Ze pfivodn6 pl6novany zdm& stavby haly v Piibyslavi
realizovbnnebude. Na dotaz p. Rr)Zidky, jenZ se dotdzal na projekt Univerzita dobrovolndho haside,

odpov6d6la, Ze tento projekt st6le pokraduje a apelu.ie na okresy. aby oslovovaly zSjemce o

niihlsSeni se do tohoto vzd6l6vaciho kurzu.
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P, Lacina. starosta KSH - uvedl, Le jedndni vedeni KSH bude probihat kaLdd dva mds[ce a jednrlni

VV KSH bude realizov6no dle potleby (takto bylo rozhodnuto na poslednim vedeni KSH). Je z6m1r

uskutednit na jaie 2022 Shromd?ddni piedstavitel& OSH dle situace.

P. Zuska vznesl dotaznastarostu KSH, kam bude krajsk6 sdruZeni piestdhov6no po ukondeni n6jmu

v budovE v Ohradni. Pan Lacina v tomto smdru zatim nemd piesndj5ich informaci, jednat bude na

Krajsk6m r,iiadd, v fvahu pYichdzitakd moZnost piestdhovat kancel6i do Ridan (nedaleko D1).

l4l Zixdr jednrini - p. Lacina poddkoval v5em dlenrim za [dast, popf6l hezk6 Vdnoce a pdknli

vstup do nov6ho roku. Jedn6nf bylo ukondeno v I 8.56 hod.

Zdenka Sindel6fov6, ovdiovatelka z6pisu :

Josef Myslin, ov6iovatel zfpisu: $\
\

i

t--..

Zdpis vyhotovila:

Petra Myslinov6 Cejpk ovit: ...i"..
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